
Kære Christina 
 
Mødet bliver afholdt på Kulturstationen – Frode Jakobsens Plads 4 i Vanløse  - i lokalet Heerupsalen.
 
Jeg foreslår at du tager dine spørgsmål med til selve mødet. 
 
God weekend når du kommer så langt.
 
	
Med	venlig	hilsen
	
	
Thomas	Frimodt	Petersen
	VANLØSE		LOKALUDVALGKØBENHAVNS	KOMMUNE________________________	M:	24977548E:	cm8t@okf.kk.dkW:	www.vanloeselokaludvalg.kk.dkP:	Frode	Jakobsens	Plads	4,	1.	sal,	2720	Vanløse________________________
	Tilmeld	dig	Vanløse	Lokaludvalgs	nyhedsbrev
 
 
Fra: Christina Scarpi [mailto:cs@das-karrosseri.dk] 
Sendt: 6. februar 2015 09:38
Til: Thomas Frimodt Petersen
Emne: SV: vedr p zone i vanløse
 
Hej Thomas
 
Tak for dit hurtige svar.
 
Men, hvad med den problem stilling som vil forekomme på Lønstrupvej, når vejen bliver lukket halvt af.
 
Der er rigtige mange som bruger begge haller om aften og i weekenderne, hvor skal de fremover parkerer? Da vi som 
beboere til tider må kører rundt for og finde en plads, og andre gange er der pladser.
 
Der er ikke for mange parkeringspladser tilbage ude på Ålekistevej, der er jo røget et par stykker.
 
Hvor bliver mødet holdt henne d. 19. Februar.
 
Best Regards
Med venlig hilsen
Christina Scarpi
4450 1317
cs@das-karrosseri.dk

From: Thomas Frimodt Petersen
Sent: 06-02-2015 11:11:29
To: 'Christina Scarpi'
Subject: SV: vedr p zone i vanløse
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Das Karrosseri A/S
Krondalvej 11
2610 Rødovre
4484 8485
 
 
 
Fra: Thomas Frimodt Petersen [mailto:CM8T@okf.kk.dk] 
Sendt: 5. februar 2015 14:36
Til: Christina Scarpi
Cc: Pernille Vesterager Neergaard; 'bc@net.dialog.dk'
Emne: RE: vedr p zone i vanløse
 
Kære Christina Scarpi
 
Tak for din henvendelse.
Den vil blive forelagt lokaludvalget på det førstkommende møde d. 19. februar. Her er du også velkommen til at komme til 
”borgernes tid” – første punkt på dagsordenen  kl. 1830 - hvor borgere kan fremlægge sager for lokaludvalget. 
 
I mellemtiden vil jeg dog give dig følgende svar: 
 
Vanløse Lokaludvalg har ikke myndighed over vejene i Vanløse, men forsøger at tilgodese de lokale interesser ved, at 
formidle de lokale ønsker til bl.a. Teknik og Miljø Forvaltningen i Københavns Kommune. 
 
Der har været et stærkt lokalt ønske om, at få etableret en parkeringszone i området omkring Vanløse og Flintholm 
stationer idet der her har været et meget stærkt pres på parkeringspladserne, og lokaludvalget har derfor været med til at 
foreslå en sådan løsning til forvaltningen. Som du påpeger, kan problemet med parkerede biler muligvis forskubbes med 
den valgte løsning, og nogle af de biler der nu holder andre, steder vil måske søge til det område du bor i. For at imødegå 
dette kan du evt. tale med de lokale boligforeninger i dit område med henblik på, at gå sammen om at foreslå at jeres 
område inkluderes i 2-timers zonen. 
 
Dit forslag om et underjordisk parkeringshus på Helga Larsens Plads er interessant, men det er en politisk beslutning om 
man i Borgerrepræsentationen vil afsætte pengene til det.  Jeg kan dog oplyse at lokaludvalget er i gang med at udarbejde 
forslag til Teknik- og Miljø Forvaltningen, for at gøre byrummet på Helga Larsens Plads grønnere og mere indbydende, dog 
uden at dette vil medføre flere parkeringspladser. 
 
	
	
Med	venlig	hilsen
	
	
Thomas	Frimodt	Petersen
	VANLØSE		LOKALUDVALGKØBENHAVNS	KOMMUNE________________________	M:	24977548E:	cm8t@okf.kk.dkW:	www.vanloeselokaludvalg.kk.dkP:	Frode	Jakobsens	Plads	4,	1.	sal,	2720	Vanløse________________________
	Tilmeld	dig	Vanløse	Lokaludvalgs	nyhedsbrev
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